
 

Protokół Nr 10/16 

 

z 10-go posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Grabowo odbytego w dniu 27 kwietnia 2016 r. w 

Urzędzie Gminy Grabowo. 

 

Początek posiedzenia - godzina  9.00, zakończenie - godzina 11.35. 

Posiedzeniu przewodniczył p. Edward Chrzanowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, protokołowała p. 

Anna Świrydowicz. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. p. Edward Chrzanowski 

2. p. Małgorzata Konopko 

3. p. Kazimierz Górski 

4. p. Mariusz Dariusz Melaniuk 

5. p. Rafał Sierzputowski 

(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

W posiedzeniu także udział wzięli: 

1. Przewodnicząca Rady Gminy - p. Mirosława Pogorzelska 

2. Wiceprzewodniczący RG – p. Janusz Wiśniewski 

3. Wójt Gminy Grabowo – p. Andrzej Piętka 

4. Zastępca Wójta – p. Marek Cwalina 

 

Porządek dzienny posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Kontrola przeprowadzonej w 2015 r. inwestycji „Przebudowa drogi gminnej 104285B - odcinek Surały - 

Kownacin” 

4. Wolne wnioski.  

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.1. Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Grabowo otworzył Przewodniczący Komisji 

p. Edward Chrzanowski, stwierdzając prawomocność obrad. 

Przewodniczący zaproponował członkom Komisji porządek dzienny posiedzenia. Porządek posiedzenia 

został przyjęty bez uwag, w zapisanym brzmieniu. 

 

Ad.2. Prowadzący obrady poinformował, że treść protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji 

była dostępna w biurze obsługi rady gminy jak też na stronie BIP Urzędu Gminy Grabowo. Protokół z 

poprzedniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie w zapisanym brzmieniu. 

 Na stan 5 członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji.  

W głosowaniu jawnym wszyscy członkowie Komisji głosowali za przyjęciem protokołu. 

 

Ad.3. p. M. Cwalina powiedział, że inwestycja „Przebudowa drogi gminnej 104285B - odcinek 

Surały - Kownacin” była kontynuacją działań podjętych przez poprzedniego wójta. Zaprojektowana droga o 

długości 1780 m ma szerokość 3,5 m. 

W Biuletynie Zamówień Publicznych na wykonanie robót ogłoszony został przetarg nieograniczony, w 

trybie zamówień publicznych dla przetargów o wartości przekraczającej równowartość 30 tys. euro, w 

którym jako kryteria wyboru oferty ustalono cenę i okres gwarancji. Do przetargu przystąpiło 4 oferentów. 



Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma SRTABAG Sp. z.o.o. ul. Parzniewska 10, 05-800 Pruszków – za cenę 

netto 498 769,00 zł i 2-letni okres gwarancji. W miesiącu sierpniu podpisano z wykonawcą umowę, w której 

przyjęto termin zakończenia robót w dniu 23.X.2015 r., a Wykonawca udzielił na wykonane roboty rękojmi i 

gwarancji na okres 5 lat od dnia odbioru robót. Inwestycja została zrealizowana w określonym umową 

terminie, tj.: do dnia 23 października 2015 r. i potwierdzona przez inspektora nadzoru.  

Z komisyjnego końcowego odbioru robót sporządzono protokół.  

Całkowity koszt wykonanej inwestycji drogowej wyniósł brutto 613 485,87 zł, w tym VAT 114 716,87 zł. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z kompletem dokumentacji przetargowej przedmiotowej 

inwestycji (kserokopie istotnych dokumentów załączono do protokołu z kontroli). 

Następnie, wszyscy uczestnicy posiedzenia udali się w teren, aby dokonać oględzin wykonanej 

inwestycji. 

Po dokonaniu oględzin członkowie Komisji stwierdzili, że ogólnie droga wykonana została dobrze, jednak 

należy poszerzyć zjazdy z drogi na pola (na przepustach).  

Protokół z kontroli (wraz z załącznikami) stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.4. W wolnych wnioskach: 

1) Głos zabrał wójt gminy p. A. Piętka, który: 

- poinformował, że gmina ubiegała się o środki zewnętrzne (z NFOŚ) na zadanie usuwania wyrobów 

azbestowych w wysokości ok. 200 tys. złotych. Gmina ubiegała się o dofinansowanie na ten cel po raz 

pierwszy. Z rozdania otrzymaliśmy jednak kwotę dużo niższą - ok. 31 tys. złotych.   Podjęto działania w 

celu usunięcia wyrobów azbestowych na terenie gminy, zgłoszonych przez mieszkańców. Zawarto 

umowy na odbiór azbestu z 52 osobami na odbiór 131,68 ton, przy częściowej dopłacie właściciela 

nieruchomości -50 zł/tonę zdawanych wyrobów azbestowych. 

- W ramach PROW- drogi lokalne składaliśmy 8 wniosków (7 na drogi gminne i 1 – droga do Skrody 

Wielkiej), po interwencji w Urzędzie Marszałkowskim podjęto działania weryfikacji złożonych 

wniosków. 

- Nie przeszedł nasz wniosek o dofinansowanie termomodernizacji budynków Urzędu Gminy i Zespołu 

Szkół w Grabowie, gdyż straciliśmy ok. 50 pkt. przez wymianę okien w szkole. 

- W temacie oczyszczalni przydomowych podpisano umowy na budowę z 138 osobami oraz podpisano 

umowę z projektantem na projekt. 

2) p. E. Chrzanowski zapytał, od kiedy zacznie się realizacja zadań przyjętych do wykonania ze środków 

funduszu sołeckiego? 

- p. Wójt odpowiedział, że część zadań jest już realizowana, część wymaga sporządzenia dokumentacji i 

ogłoszenia przetargów, a część sołectw podejmuje uchwały zmieniające zadania w ramach posiadanych 

środków FS. 

3) p. M. Cwalina poinformował, że remonty dróg będą przeprowadzane skrapiarką – ubytki, pęknięcia, rysy 

– wówczas naprawy będą efektywniejsze. 

4) p. Wójt zaproponował rozważenie zagospodarowania terenu działki przy ul. Kościelnej (obok parkingu), 

tzn. urządzenie miejsca odpoczynku – alejki, lampy parkowe zadrzewienie, postawienie pomnika ku czci 

poległym w walkach o wolność. W tym miejscu mogłyby się odbywać uroczystości wrześniowe. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Ad.5. Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Komisji p. zamknął 10-te posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Grabowo. 

 

Protokołował:        Przewodniczący Komisji 

Anna Świrydowicz 

            Edward Chrzanowski 

 


